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 TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2019 

  

1. Kokoontumiset ja tapahtumat   

  

Kertomusvuosi oli yhdistyksen 95. toimintavuosi. Yhteensä järjestettiin 9 jäsentilaisuutta, joissa kävi 502 osallistujaa.  

  

1.1. Kandiyhdistyksen 94. vuosikokous ja -juhla 2.2.2019 keräsivät Ravintola Pörssin tiloihin 

mukavasti osallistujia; paikalla oli 103 henkeä. Vuosikokouksen puheenjohtajana toimi Martti 

Helsilä. Illan juhlapuhujana oli KTM, DI ja hallitusvaikuttaja Eero Heliövaara. Puhe käsitteli 

valtion roolia yritysomistajana. Muita puheenvuoroja käyttivät Aaltoyliopiston 

kauppakorkeakoulun dekaani  Ingmar Björkman, kunniajäsenemme Onerva Vartiainen ja EKF:n 

puheenjohtaja Ensio Erä-Esko. Vanhaan totuttuun tapaan tanssimusiikista vastasi Jaska Harjulan 

bändi solistinaan Erja Uitto. 

 

1.2. Kulttuuritapahtuma 28.3. Helsingin kaupunginteatterissa. Kyseessä oli Tahto-näytelmä, jonka 

asiasisältönä oli hiihtäjä Aino-Kaisa Saarisen elämä aikansa maailman parhaimpiin kuuluneena 

naishiihtäjänä. Tapahtumaan osallistui 24 henkeä. 

 

1.3. Kevään yritysvierailuun 11.4. liittyi myös kulttuuria.  Kohteena oli Villa Gyllenbergin 

taidemuseo ja Gyllenberg-säätiön toiminta, jota esitteli säätiön toimitusjohtaja Jannica 

Fagerholm. Samalla tutustuttiin museossa meneillään olleeseen Sigrid Schaumanin näyttelyyn. 

Vierailuun osallistui 59 henkeä 

 

1.4. Kevätretki suuntautui Kymenlaaksoon museoidun Verlan ruukkialueelle. Tutustuminen vanhaan 

perinteiseen sellutehtaaseen, jossa käsityöllä oli vielä keskeinen merkitys, oli sekä 

mielenkiintoinen että opettava. Tehdas oli käynnissä vielä 1960 luvun puoliväliin asti. 

Tutustuttiin ruukkikylän puoteihin ja nautittiin päivällinen Kymin Huvilalla. Osallistujia 

yhteensä 57 henkeä. 

 

1.5. Perinteinen viini- ja kulttuurimatka, järjestyksessä kahdeskymmenesviides (25.), suuntautui 

Ranskan Lyoniin. Ryhmiä oli kaksi. Ensimmäiseen 13.-16.9. osallistui 18 henkeä ja toiseen 20.-

23. 9. 30 henkeä. Matkaraportit ovat luettavissa yhdistyksen nettisivuilla 

www.kaapeli.fi/kauppatkandit. 

 

1.6. Syksyn muu toiminta alkoi vierailulla Aalto-yliopiston kauppakorkeakoulun uusiin tiloihin 

tutustumisella 2.10. Isäntänä toimi dekaani Ingmar Björkman. Tapahtumaan osallistui 60 

henkeä. 

 

1.7. Sunnuntaina 20.10. oli vuorossa operetti Savoy-teatterissa. Ohjelmassa oli Viktoria ja hänen 

husaarinsa, jota oli katsomassa ja kuuntelemassa 53 henkilöä. 

 

1.8. Valkeaa joulua -joulukonserttiin Musiikkitalossa 14.12. osallistui 46 henkeä. 

 

 

2. Muut asiat 
 

Yhteydenpito sisaryhdistys EKF:n kanssa jatkui. Yhdistystemme jäsenillä on mahdollisuus osallistua vastavuoroisesti 

toistensa tilaisuuksiin. 

 

Kari Janhunen jatkoi 2019 yhdistyksen edustajana KAUTE:n Akateemisen yrittäjyyden rahaston neuvottelukunnassa.   

http://www.kaapeli.fi/kauppatkandit


                 

 
 

Kauppatieteiden       Kandidaattiyhdistys r.y. 
 
 
 

 

3. Tiedotustoiminta 

  

Jäsenistölle tiedotetaan nykyisin sähköisesti kotisivuilla. Vain vuosikokouskutsu lähetettiin perinteiseen tapaan 

postitse. Kertomusvuonna vuosikokouskutsun lisäksi jäsenet saivat luettavakseen neljä jäsenkirjettä. Kaikki 

yhdistyksen aktiivijäsenet tavoitetaan myös sähköpostitse, mikä on helpottanut tiedottamista varsinkin silloin, kun 

ohjelmassa tapahtuneista muutoksista on saatava tieto jäsenistölle nopeasti. 

  

4. Jäsenistö 

 

Jäsenmäärä vuoden alussa oli 383. Kuusi jäsentä poistui vuoden aikana keskuudestamme, kahdeksan jäsentä erosi, ja 

kolme poistettiin maksamattomien jäsenmaksujen vuoksi. Uusia jäseniä ei tullut yhtään.. Toimintavuoden lopussa 

jäseniä oli 366. 

Yhdistyksen jäsenrekisteriä  ylläpidetään verkkopohjaisella Netti-Jäseri-ohjelmalla. 

 

5. Yhdistyksen toimihenkilöt ja hallitustyöskentely 

 

Vuosikokouksessa toimintavuodeksi 2019 yhdistyksen puheenjohtajaksi valittiin Matti Huhtala, varapuheenjohtajaksi 

Hannu Viitanen ja sihteeriksi Kristiina Linnoinen. Hallituksen jäseniksi valittiin uudelleen Marja Latola, Kari 

Janhunen, Heikki Vahala,  Pentti Lindén, Hannele Nikkanen ja Vuokko Skyttä.  Hannele Nikkanen on toiminut 

kerhomestarina ja Kari Janhunen  talousvastaavana. 

 

Vuosikokouksessa valittiin yhdistyksen tilintarkastajiksi edelleen KHT Hannu Niilekselä ja KHT Kaija Pakkanen sekä 

varatilintarkastajiksi KHT Risto Ekholm ja HT Vesa Ikäheimo. Hallitus on kokoontunut kertomusvuoden aikana neljä 

kertaa. Hallituksen jäsenille ei ole maksettu palkkiota.   

 

6. Talous ja hallinto 

  

Vuoden 2019 tilinpäätös osoittaa alijäämää 1632,37 euroa. 

 

Yhdistyksen sijoitusten markkina-arvo vuoden 2019 lopussa on 123 203 euroa. Tämä koostuu OP Pankin 

rahastosijoituksista 62 250 euroa ja osakesijoituksista määrältään 60 953 euroa. Näiden sijoitusten markkina-arvo 

vuoden 2019 alussa oli 100 337 euroa.  Arvonnousu vuoden 2019  aikana on + 22 866 euroa eli  +22,8%. 

  

Yhdistyksen pitkäaikaiset sijoitukset on vuoden 2019 tilinpäätöksessä kirjattu alkuperäiseen hankinta-arvoonsa 88 790 

euroa (OP -rahastosijoitukset 63 638 euroa sekä osakkeet  25 152 euroa). Osakesijoitukset lisääntyivät vuoden aikana 

26  Nordean osakkeella, jotka Sampo Group jakoi ylimääräisenä osinkona ja joiden hankinta-arvo oli 5,661 euroa per 

osake eli yhteensä 147,19 euroa. Sijoitusten  tuotto vuonna 2019, tuotto-osuudet ja osingot yhteenlaskettuna on 4 493 

euroa eli  5,1%  alkuperäiselle  hankinta-arvolle. 

 

Sijoitusten tuotto vuoden 2019 alun markkina-arvolle 100 337 euroa yhteen laskien sijoitusten arvonnousu (+22 866 

euroa), osingot ja rahastojen tuotto-osuudet (4 493 euroa) on + 27 359 euroa eli   + 27,3%. 

 

Vuonna 2019 yhdistyksen jäsenmaksu on ollut 20 euroa.  

 

Yhdistyksen kirjanpitoa on kertomusvuonna hoitanut Accountor Järvenpää Oy (entinen Pretax Uusimaa Oy). 

Yhdistyksen vanhat asiakirjat on arkistoitu Toimihenkilöarkistoon. 


